

12D9N ROMANTIC TÜRKIYE

Istanbul . Safranbolu . Ankara . Cappadocia . Konya . Pamukkale . Kusadasi . Canakkale

TOUR CODE : TRO12S

Tour Highlights

MEAL PLAN

9 BREAKFAST, 8 LUNCH, 8 DINNER

SPECIAL MEALS

POTTERY KEBAB, CHINESE DINNER, HOTEL DINNER

5 ★ HOTEL THROUGHOUT

SIGNATURE EXPERIENCES

- SAFRANBOLU: UNESCO OTTOMAN TOWN, HIDIRLIK HILL, CINCI HAN, YORUK VILLAGE
- ANKARA: ATATURK MAUSOLEUM
- CAPPADOCIA: GOREME MUSEUM, UNDERGROUND CITY, BELLY DANCE SHOW
- KONYA: CARAVANSERAI
- PAMUKKALE: HIERAPOLIS
- EPHEBUS: VIRGIN MARY'S HOUSE
- PERGAMON & TROY: ACROPOLIS BY CABLE CAR, TROJAN HORSE
- ISTANBUL: BLUE MOSQUE, HAGIA SOPHIA, GRAND BAZAAR, USKUDAR DISTRICT, BALAT DISTRICT



Day 1 SINGAPORE ✈️ ISTANBUL

Meet up at Changi Airport before embarking on your long-haul journey to Istanbul, Türkiye

Day 2 ISTANBUL – SAFRANBOLU (MOB/L/D)

Upon arriving at Istanbul Airport, we head to **Safranbolu** to discover its impeccably preserved Ottoman town. Marvel at the unique examples of late Ottoman urban architecture, featuring over 1,000 registered artifacts from the 17th to 19th centuries. Ascend to **Hidirlik Hill**, the highest point offering a stunning view of the UNESCO-listed Safranbolu Old Town. Explore historical landmarks such as the **Old Town**, **Cinci Han**, **Yoruk Village**, and the **Kaymakamlar Museum**.

Day 3 SAFRANBOLU - ANKARA - CAPPADOCIA (B/L/HOTEL D)

Today, we will drive to **Ankara** to visit the **Ataturk Mausoleum**. It is an important site that showcases the history of Mustafa Kemal Ataturk - the "Founding Father of modern Türkiye." Thereafter, we will stop for some photos at the second largest lake in Türkiye, **Lake Tuz**. The saline lake is one of the world's largest and surrounded by plateaus. Stay the night in **Cappadocia**.

Day 4 CAPPADOCIA (B/POTTERY KEBAB / HOTEL D)

You may start your morning with an iconic Turkish experience, optional tour to a Hot Air Balloon Ride or a Jeep Safari at your own expense (subject to weather conditions). Begin your full-day Cappadocia tour with photo stops at **Pigeon Valley** and **Uchisar Castle**. Explore the **Goreme Open-Air Museum**, a UNESCO World Heritage Site featuring cave churches and biblical frescoes. Continue to **Monks Valley (Pasabag)** for stunning views and memorable photos. Enjoy a traditional **Pottery Kebab lunch** before visiting **Kaymakli Underground City**, a historic refuge for early Christians. Visit to a **Jewellery Center**. Conclude your day with a **Traditional Turkish Belly Dance Show** in a **Cave Restaurant** with unlimited drinks service.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788 www.hongthai.com.sg

enquiries@hongthai.com.sg

#02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX

Day 5 CAPPADOCIA - KONYA (B/L/HOTEL D)

After breakfast, visit a **Turkish carpet showroom** before departing from Cappadocia. En route, stop at an old **caravanserai** dating back to the 13th century. Continue to **Konya**, where, depending on the season, you may have the chance to visit a **local cherry farm** to pick fresh, ripe cherries from the trees.

Day 6 KONYA - PAMUKKALE (B/L/HOTEL D)

Today, we will head to **Pamukkale**, also known as the "**Cotton Castle**" due to the white, cotton-like appearance of the mineral-rich thermal baths that decorate this calcium-rich region. Visit landmarks such as the **Hierapolis** ruins and the famous white Travertine Terraces before taking a dip in the mineral-rich hot springs. Later, proceed to the hotel and unwind with a relaxing dip in the thermal pool.

Special Seasonal Activities: From **May to June**, you can experience a **Rose Picking Activity**, where you'll experience the process of picking roses and visiting a distillation factory to learn about essential oil production. From **July to August**, we'll visit **Kuyucak Village** in Isparta Province, also known as the "**Lavender Village**." Here, you can stroll through the vibrant lavender fields, enjoy the stunning scenery, and soak in the delightful fragrance of blooming lavender. ****Please note these activities are seasonal and do not replace any other parts of the itinerary.**

Day 7 PAMUKKALE - KUSADASI (B/L/HOTEL D)

After breakfast, depart for **Ephesus**, the best-preserved ancient city in Asia Minor. Explore the impressive ruins of the Library of Celsus, one of Ephesus' most photographed landmarks. Visit the **House of the Virgin Mary**, believed to be where the Virgin Mary spent her final years. Then, travel to **Kusadasi**, a popular coastal town on Turkey's Aegean coast, and stop at the **Turkish Delight and Apple Tea Outlet** before settling in for the night.

Day 8 KUSADASI - CANAKKALE (B/L/HOTEL D)

Begin the day with a visit to a **Turkish Leather showroom**. Afterward, travel to the ancient city of Pergamon to see the impressive Acropolis, dramatically situated atop a hill. Enjoy a cable car ride up the hill to admire temples, the library, the theatre, and arsenals. Next, head to Troy to see the famous Trojan Horse and learn about the history of the Trojan War. End the day with a scenic drive to Canakkale along the coast.

Day 9 CANAKKALE - ISTANBUL (B/L/CHINESE D)

Depart from Canakkale to Istanbul via the world's longest suspension bridge—the **1915 Canakkale Bridge**. Upon arrival in Istanbul, visit the **Grand Bazaar**, the largest covered market in the world with approximately 4,000 stalls offering a wide range of goods, including jewelry, pottery, spices, and carpets.

Day 10 ISTANBUL (B)

Continue your sightseeing in Istanbul, visiting the **Blue Mosque** and **photo stop** at **Hagia Sophia**, two iconic monuments representing major world religions. Explore the Hippodrome of Constantinople. Continue the tour with **Üsküdar**, on the Asian side of the Bosphorus, known for the stunning skyline views. Then visit **Balat**, famed for its colorful houses, Jewish-Greek heritage, and vintage charm, perfect for photos and exploration. Special Seasonal Activities: During the **Istanbul Tulip Festival** (April to early May), the city comes alive with vibrant tulip displays, creating picturesque sights perfect for sightseeing and photography. Visit **Emirgan Park** to admire its beautiful tulip gardens and vibrant blooms. ****Please note these activities are seasonal and do not replace any other parts of the itinerary.**

Day 11 ISTANBUL ✈ SINGAPORE (B)

Enjoy your breakfast at the hotel. Free time until your transfer to the airport for your flight back to Singapore with cherished memories of your trip.

Day 12 SINGAPORE

Arrival in Singapore and we hope you have enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel**. We look forward to seeing you again for your next tour

Remarks

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
- * During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
- * Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- * Blooming season is subject to weather conditions, and no refunds or replacements will be provided in the event of missed blooming.

第一天 新加坡 ✈ 伊斯坦布尔

在新加坡樟宜机场集合，乘坐航班飞往土耳其-伊斯坦布尔。

第二天 伊斯坦布尔 - 番红花城 (机上用餐/午/晚餐)

抵达伊斯坦布尔机场后，我们将前往**番红花城**，深入探索这个保存完好的**奥斯曼小镇**。这里展示了独特的晚期奥斯曼建筑风格，拥有17至19世纪的1000余件文物。我们将登上番红花城老城区的最高点——**希迪尔里克山**，俯瞰联合国教科文组织的世界遗产，沉浸于如画的美景之中。随后，我们将参观一系列历史遗迹，包括**老城区**、**辛吉汗**、**游牧村**和**博物馆**。

第三天 番红花城 - 安卡拉 - 卡帕多奇亚 (早/午/晚餐)

今天，我们将驱车前往**安卡拉**，参观**阿塔图尔克陵墓**。这个重要的地标为纪念土耳其共和国的创始人花了9年的时间才完成融合东西方文化与风格的纪念馆。随后，我们将在土耳其的第二大湖——**图兹湖**停留拍照。这个盐湖是世界上最大的湖泊之一，四周被高原环绕。晚上，我们将入住**卡帕多奇亚**-土耳其中部的历史与自然奇景地带，以其独特的石塔、岩洞教堂和地下城闻名，是文化和自然景观的完美融合。

JAN 25



第四天 卡帕多奇亚 (早/土窑烤肉/酒店晚餐)

今天早上，您可以选择体验土耳其著名的热气球之旅，在最奇特的地貌上空翱翔，或参加越野吉普车之旅（自费，视天气情况而定）。接下来，开启卡帕多奇亚的一日游，首先在鸽子谷和乌奇希萨城堡停留拍照。然后，参观格雷梅露天博物馆，这是世界遗产，拥有迷人的洞穴教堂和圣经壁画。之后前往修道士谷（帕夏巴），在卡帕多奇亚最美的景点之一拍照留念。午餐享用当地特色美食——土窑炖肉。午餐后，参观卡伊马克勒地下城，曾是早期基督徒为躲避迫害的藏身之所。最后，参观珠宝中心，并在洞穴餐厅欣赏传统土耳其肚皮舞表演。

第五天 卡帕多奇亚 - 科尼亚 (早/午/酒店晚餐)

早餐后，参观土耳其地毯手工艺中心，随后离开卡帕多奇亚。途中，我们将在一座可追溯至13世纪的古老驿站停留。继续前往科尼亚，在这里，视季节而定，可参观当地的樱桃农场，采摘成熟多汁的樱桃。樱桃季节一般在5月至9月之间。

第六天 科尼亚 - 棉花堡 (早/午/晚餐)

今天，我们将前往棉花堡，也被称为“棉花城堡”，因其富含钙质的温泉和白色棉花般的外观而得名。参观著名遗址，如希拉波利斯古城遗址和标志性的白色石灰华梯田，之后可以在富含矿物质的温泉中感受一番。然后，我们将前往酒店办理入住，结束一天的行程，并享受酒店设施的温泉，放松身心。*特别季节活动：*在5月至6月-玫瑰花季-可参加玫瑰采收活动，体验摘取玫瑰，并参观蒸馏工厂，了解精油提炼过程。7月至8月的薰衣草花季，我们将前往位于伊斯帕尔塔省的库尤贾克村，这里被称为“薰衣草村”。您可以在色彩斑斓的薰衣草田间漫步，欣赏迷人的景色，并沉浸在薰衣草盛开的芬芳中。此活动仅在特定的季节期间提供，并不会替代行程中的其他部分。

第七天 棉花堡 - 库萨达斯 (早/午/晚餐)

早餐后，启程前往以弗所，这是小亚细亚保存最完好的古城。欣赏著名的塞尔苏斯图书馆遗址，这是以弗所最著名、最受摄影师喜爱的景点之一。接着参观圣母玛利亚之家，这里被认为是圣母玛利亚度过人生最后岁月的地方。然后，前往库萨达斯，这是土耳其爱琴海沿岸一个受欢迎的海滨小镇，我们将稍作停留在土耳其甜品和苹果茶专卖店，之后入住酒店休息。

第八天 库萨达斯 - 恰纳卡莱 (早/午/晚餐)

这天的行程将从参观土耳其皮革展厅开始。随后，我们将前往古城佩尔伽蒙，参观令人印象深刻的雅典神殿，这座神殿坐落在城东北的山丘上。乘坐缆车上山，欣赏壮丽的神庙、图书馆、剧院和兵工厂遗址。接着，前往特洛伊，参观著名的特洛伊木马，并了解特洛伊战争的历史。最后，沿着海岸线驱车前往恰纳卡莱，享受沿途的美丽风景。

第九天 恰纳卡莱 - 伊斯坦布尔 (早/午/中式晚餐)

从恰纳卡莱出发，途经世界最长的悬索桥——1915恰纳卡莱大桥，前往伊斯坦布尔。抵达后，前往世界上最大的有顶市场——大巴扎，这里有约4000个摊位，售卖珠宝、陶器、香料和地毯等各种商品。

第十天 伊斯坦布尔 (早/-/-)

今天，将参观蓝色清真寺和外观圣索菲亚大教堂，这两座宏伟的建筑象征了世界两大宗教。随后，游览君士坦丁堡赛马场遗址。在4月至5月初伊斯坦布尔郁金香节期间，城市内满布郁金香花海，适合赏花拍照。参观艾米尔甘公园。继续前往博斯普鲁斯海峡亚洲一侧的于斯屈达尔区，这里以壮丽的城市天际线闻名。接着参观Balat区，以五彩斑斓的房屋、犹太和希腊文化遗产以及复古魅力而著称，是拍照和探索的绝佳地点。

第十一天 伊斯坦布尔 ✈️ 新加坡 (早餐)

在酒店享用早餐后自由活动，随后送往机场，带着美好的旅行回忆搭乘航班返回新加坡。

第十二天 新加坡

抵达新加坡，希望您与康泰旅行社共享美好回忆，身心康泰。

季节限定 Seasonal Activities



郁金香
Tulips
4月April



樱桃采摘
Cherry
6月~7月
Jun~Jul



玫瑰采摘
Rose
5月~6月
May~Jun



薰衣草
Lavender
7月~8月
July~August

注：*倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。*重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
*行程顺序如有更改，恕不预先告知。*中文行程若出现出入，将以英文版本为依据。

ROMANTIC TÜRKIYE

HAGIA SOPHIA, ISTANBUL

COTTON CASTLE - PAMUKKALE